

**MINISTERIE VAN BUITENLANDSE ZAKEN,
BUITENLANDSE HANDEL
EN ONTWIKKELINGSSAMENWERKING**

18 AUGUSTUS 1982. — Koninklijk besluit tot wijziging van het koninklijk besluit van 10 april 1967 houdende statut van het personeel van de samenwerking met de ontwikkelingslanden

BOUDEWIJN, Koning der Belgen,

Aan allen die nu zijn en hierna wezen zullen, Onze Groet.

Gelet op de artikelen 29, 68, lid 2, en 68 van de Grondwet;

Gelet op het koninklijk besluit van 10 april 1967 houdende statut van het personeel van de samenwerking met de ontwikkelingslanden, inzonderheid artikel 34, zoals gewijzigd door het koninklijk besluit van 24 maart 1981;

Gelet op het akkoord van Onze Minister van Begroting, gegeven op 15 maart 1982;

Gelet op het akkoord van Onze Minister van Openbaar Ambt en van Onze Staatssecretaris voor Openbaar Ambt, gegeven op 15 maart 1982;

Gelet op de wetten betreffende de Raad van State, gecöördineerd bij koninklijk besluit van 12 januari 1973, inzonderheid artikel 3, § 1, zoals gewijzigd bij de wet van 9 augustus 1980;

Overwegende dat de maatregelen waaraan dit besluit vorm geeft, overeengekomen werden met de vakorganisaties dat het van belang is dat ze onverwijd in voege treden en dat het bijgevolg aangewezen is de dringende noodzakelijkheid in te roepen;

Op de voordracht van Onze Minister van Buitenlandse Betrekkingen en van Onze Staatssecretaris voor Ontwikkelingssamenwerking,

Hebben Wij besloten en besluiten Wij :

Artikel 1. Het derde lid van artikel 34 van het koninklijk besluit van 10 april 1967 houdende het statut van het personeel van de samenwerking met de ontwikkelingslanden, zoals gewijzigd door het koninklijk besluit van 24 maart 1981, wordt met volgende zin aangevuld :

« Deze wijze van berekenen mag niet tot gevolg hebben de duur van de verlenging van het ter beschikking houden tot minder dan drie maanden te verminderen. »

Art. 2. Dit besluit treedt in voege op 1 april 1981.

Art. 3. De Minister van Ontwikkelingssamenwerking is belast met de uitvoering van dit besluit.

Gegeven te Motril — Spanje, 18 augustus 1982.

BOUDEWIJN

Van Koningswege :

De Minister van Buitenlandse Betrekkingen,

L. TINDEMANS

De Staatssecretaris voor Ontwikkelingssamenwerking.

J. MAYENCE-GOOSSENS

Carrière hoofdbestuur. — Benoemingen

Bij koninklijk besluit van 30 juli 1982, en met ingang van 1 juni 1982, wordt Mej. Françoise Peemans, stagedoende bestuurs-secretaris (specialiteit archivaris), in het Frans taalkader van het Ministerie van Buitenlandse Zaken, Buitenlandse Handel en Ontwikkelingssamenwerking tot deze graad en in deze specialiteit in vast verband benoemd met ranginname op 1 juni 1981.

Bij koninklijke besluit van 30 juli 1982, en met ingang van 1 juni 1982, worden Mej. Francine Woit en de heren Marc Debunne, Luc Corbeels en Claude Jansen, stagedoende bestuurs-secretarissen, in het Frans taalkader van het Ministerie van Buitenlandse Zaken, Buitenlandse Handel en Ontwikkelingssamenwerking in vast verband benoemd met ranginname op 1 juni 1981.

**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES,
DU COMMERCE EXTERIEUR
ET DE LA COOPÉRATION AU DÉVELOPPEMENT**

18 AOÛT 1982. — Arrêté royal modifiant l'arrêté royal du 10 avril 1967 portant statut du personnel de la coopération avec les pays en voie de développement

BAUDOUIN, Roi des Belges,

A tous, présents et à venir, Salut.

Vu les articles 29, 66, alinéa 2 et 68 de la Constitution;

Vu l'arrêté royal du 10 avril 1967 portant statut du personnel de la coopération avec les pays en voie de développement, notamment l'article 34, tel que modifié par l'arrêté royal du 24 mars 1981;

Vu l'accord de Notre Ministre du Budget donné en date du 15 mars 1982;

Vu l'accord de Notre Ministre de la Fonction publique et de Notre Secrétaire d'Etat à la Fonction publique, donné en date du 15 mars 1982;

Vu les lois relatives au Conseil d'Etat coordonnées par l'arrêté royal du 12 janvier 1973, notamment l'article 3, § 1er, modifié par la loi du 9 août 1980;

Considérant que les mesures concrétisées par le présent arrêté ont été convenues avec les organisations syndicales, qu'il importe qu'elles entrent en vigueur sans le moindre retard et qu'il s'indique donc d'invoquer l'urgence;

Sur la proposition de Notre Ministre des Relations extérieures et de Notre Secrétaire d'Etat à la Coopération au Développement,

Nous avons arrêté et arrêtons :

Article 1er. Le troisième alinéa de l'article 34 de l'arrêté royal du 10 avril 1967 portant statut du personnel de la coopération avec les pays en voie de développement, tel que modifié par l'arrêté royal du 24 mars 1981, est complété par la phrase suivante :

« Ce mode de calcul ne peut avoir pour effet de réduire la durée de la prolongation de maintien à disposition à moins de trois mois. »

Art. 2. Le présent arrêté produit ses effets à dater du 1er avril 1981.

Art. 3. Le Ministre de la Coopération au Développement est chargé de l'exécution du présent arrêté.

Donné à Motril — Espagne, le 18 août 1982.

BAUDOUIN

Par le Roi :

Le Ministre des Relations extérieures,

L. TINDEMANS.

Le Secrétaire d'Etat à la Coopération au Développement,

J. MAYENCE-GOOSSENS

Carrière de l'administration centrale. — Nominations

Par arrêté royal du 30 juillet 1982, Mlle Françoise Peemans, secrétaire d'administration stagiaire (spécialité archiviste), est nommée à titre définitif à ce grade et dans cette spécialité dans le cadre linguistique français du Ministère des Affaires étrangères, du Commerce extérieur et de la Coopération au Développement, à partir du 1er juin 1982, avec prise de rang au 1er juin 1981.

Par arrêté royal du 30 juillet 1982, Mlle Francine Woit et MM. Marc Debunne, Luc Corbeels et Claude Jansen, secrétaires d'administration stagiaires, sont nommés à titre définitif dans le cadre linguistique français du Ministère des Affaires étrangères, du Commerce extérieur et de la Coopération au Développement, à partir du 1er juin 1982, avec prise de rang au 1er juin 1981.